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Mødedato: 08.03.2023 

Mødested: 1872-337 

Forum/emne: UU-møde  

 

Deltagere: Bjørn Panyella Pedersen, Charlotte Rohde Knudsen, Claus Oxvig, 

Knud Erik Larsen, Lotte Bjergbæk, Magdalena Pyrz, Malene Hvid, Melissa Toft 

Furman, Mina Ansari-Jou Bendz, Niels Rysgaard Sørensen, Jacob Youssef Ali, 

Morten Øgelund Overgaard (Studievejledning Molekylær Medicin), Christina 

Konstmann Søndergaard (Studievejledning Molekylærbiologi og Genetik), 

Andrea Brønniche (ref.) 

Observatører: Jacob Giehm Mikkelsen, Emma Roger Andersen, Morten 

Øgelund Overgaard, Jonas Klejs Hemmingsen, Signe Riber Nøhr, Timo Peter 

Sawirucha, Josephine Marie Boldt Lundby  

Afbud: Malthe Kjær Bendtsen 
 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Orientering fra diverse arbejdsgrupper og fora ved Knud og 

Magdalena (20 min) 

4. Opgaver i forbindelse med uddannelsesevaluering (20 min) 

4.1. Formulering af diskussionsemner til workshops for studerende 

(april). Det overordnede emne bliver ”Studiemiljø ifm. flytning 

til nye bygninger (både fagligt og socialt)”.  

4.2. Indstilling af eksperter til evalueringspanel: Der skal vælges 

mindst to aftagerrepræsentanter, én faglig ekstern ekspert og 

én intern ekspert. Eksperterne skal dække alle 4 delpolitikker. 

5. Feedback på revideret kassogram baseret på input fra forrige UU-

møde (20 min) 

Bilag: revideret kassogram med links til kurser, som de enkelte 

fag tager afsæt i. 

6. Diskussion af kassogram og kandidatuddannelse med studerende fra 

UU og SN (45-60 min time). 

7. Eventuelt 

_________________________________________________ 

 

 

 

 



Referat 
 

Andrea Brønniche 

 

Dato: marts 2023 

 

Side 2/4 

 

2 
  

 

 

Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden godkendes.  

 
Ad. 2 Godkendelse af referat 

 

Referatet er godkendt per mail.  
 

Ad. 3 Orientering fra diverse arbejdsgrupper og fora ved Knud og 

Magdalena 

 

Uddannelsens fagmiljø deltager i en række arbejdsgrupper under NATs 

uddannelsesforum. Knud og Magdalena har orienteret om flg. aktiviteter:  

 

 Trivselsworkshop, 20. februar v/ Marianne Rasmussen målrettet 1. 

års-studerende.  

 Workshop om træk af data omkring dimittendledighed i PowerBI, 27. 

feb. v/ Maria Hovmand. 

 24. februar, møde i forum for internationalisering. 

 Der har været afholdt en gymnasielærer-dag i januar. Det er et nyt 

koncept. Molekylærbiologi havde en workshop, der blev aflyst pga. 

kun 5 tilmeldte. 

 Kommunikations-forum: Studielivskampagne med fotos fra 

uddannelserne + der er lavet en rundvisningsvideo i MBGs bygninger. 

 Der har været afholdt U-Days i uge 8. 

 Fastholdelsesforum: Der har i efteråret været fokus på studiegrupper. 

Rotationsordninger er godt, opkobling til fag er godt og styrede 

processer er godt. Rådene matcher praksis på både Molekylærbiologi 

og Molekylær Medicin. 

 

 

Ad. 4 Opgaver i forbindelse med uddannelsesevaluering 

 

4.1 

Udvalget drøftede forslag til spørgsmål til studenterworkshops i forbindelse 

med uddannelsesevaluering med udgangspunkt i følgende: 

 Hvordan bruger I bygningerne/studiemiljøet? 

 Er der noget, I savner? 

 Gode ideer til bedre udnyttelse? 

 

En kort opsummering af bemærkninger fra drøftelsen herunder:  
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 UU bemærker, at det er godt, hvis undersøgelsen handler om, 

hvordan det fysiske studiemiljø understøtter studiemiljøet generelt.  

 Med de nye bygninger har der været et ønske om mere interaktion 

mellem studerende og fagmiljø og på tværs af årgange. UU bemærker, 

at evalueringen kunne undersøge, om dette er lykkes. Konkret 

udmøntet i spørgsmål som flg.: Har de studerende en fornemmelse af 

at være i nærhed af forskningsmiljøet? Af deres undervisere? Bidrager 

det til en faglig identitet? 

 Konkret brug af bygninger: UU er nysgerrige på, om der blandt de 

studerende er en fornemmelse af ejerskab og tilhørsforhold i relation 

til bygningerne. Oplever de et bånd til det faglige miljø? Bruger de 

studerende hele bygningen? Har de en fornemmelse af at kunne 

bruge bygningerne? 

 UU er nysgerrige på, hvordan studenterforeningerne bruger 

bygningerne, og om de studerende bruger studenterforeningerne. 
  

Charlotte og Claus tager en videre dialog med Workshop-afviklerne om den 

præcise ordlyd for de to workshops. 

 

4.2 

Der skal findes eksperter til uddannelsesevalueringen. Charlotte har delt 

eksperterne fra sidste gang uddannelsen blev evalueret. Inddragelse af 

uddannelsesansvarlige fra lignende uddannelser ved SDU eller KU blev 

foreslået. Det endelige ekspertpanel aftales videre per mail. 

 

Ad. 5 Feedback på revideret kassogram baseret på input fra forrige 

UU-møde 

Studerende fra Studienævnet for Molekylær Medicin deltager på dette punkt.  

 

Studienævnet og uddannelsesudvalget drøftede et revideret kassogram. De 

studerendes modtagelse var overordnet positiv. 

 

Ad. 6 Diskussion af kassogram og kandidatuddannelse med 

studerende fra UU og SN. 

 

Punktet blev på mødet slået sammen med drøftelsen i punkt 5. 

Kandidatuddannelsen blev ikke diskuteret. 
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Ad. 7 Evt. 

  

Ingen punkter til eventuelt. 

 

 

 

 

 


